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Spontane adviezen werkgroep klimaat en energie + presentatie wijkrenovatie: 
-Luc heeft enkele spontane adviezen van de werkgroep klimaat voorbereid en in een formele vorm gegoten. Deze 
werden reeds verstuurd via een afzonderlijke mail. De voorzitter vraagt of er vragen en/of aanmerkingen bij deze 
adviezen zijn, en of de leden ermee akkoord gaan dat deze adviezen als formele adviezen worden ingediend? 
-3 adviezen waarvan er twee klimaat en sociaal beleid met elkaar willen verenigen aan de hand van een 
energiegemeenschap waarbij overschot van zonnepanelen weggeschonken of verkocht wordt aan een gemeenschap en 
die gemeenschap kan dit dan gratis of voor een interessante prijs doorverkopen aan sociale zwakkeren. Het idee zou 
zijn dat het OCMW of een intergemeentelijke organisatie die gemeenschap runt en dat geïnteresseerden hun overschot 
aan die gemeenschap kunnen schenken of verkopen. Er moeten hier geen wonderen verwacht worden.  
Je moet betalen voor de elektriciteit die je afneemt. In oktober was deze prijs ongeveer 50 cent/kWh. Het tarief dat je 
krijgt als je teveel hebt is 36 cent. Op jaarbasis zou dat tussen de 450 à 500 euro betekenen. Dit is geld dat je anders aan 
je energieleverancier betaalt. Op deze manier kan je de energie lokaal houden en aan mensen geven die het wel nodig 
hebben. 
-Een ander advies draait ook rond sociale ondersteuning waar het idee is om in plaats van oneindig lang 
energiecheques of toelagen te betalen, het geld te gebruiken om te investeren in energierenovaties in de woningen 
waar die mensen leven. Indien de mensen eigenaar zijn van hun woning, dan zou een deel van de energiefactuur die ze 
minder betalen gebruikt kunnen worden voor de terugbetaling van de investering die de overheid (OCMW) doet. Dit 
biedt op lange termijn een aantal voordelen; de financiële lasten van die gezinnen vermindert, hun woning wordt 
gezonder, gezondere leefomstandigheden en dus minder gezondheidsproblemen, lager absenteïsme door ziekte. Indien 
die mensen huurders zijn van weinig kapitaalkrachtige verhuurders dan zou je hetzelfde kunnen voorstellen naar die 
kleine verhuurders, maar dan met een aantal voorwaarden zoals bijvoorbeeld de huur niet mogen verhogen doordat ze 
die renovatie uitvoeren of tenminste zolang het kapitaal geïnvesteerd is niet is terugbetaald (wel verhoging door de 
wettelijk toegestane indexatie). Indien de woning verkocht zou worden moet er uiteraard in de overeenkomst staan dat 
indien het kapitaal van de investering nog niet volledig is terugbetaald dat dit van de verkoopprijs wordt afgehaald. 
-Een laatste advies gaat over energietransitie op wijkniveau. Het idee zou zijn om op openbaar domein als energiebron 
te gebruiken, dus geothermie. In een wijk of straat wordt een boring gemaakt, afhankelijk van de toestand wordt het 
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grondwater of de grond als bron gebruikt en wordt er een warmtenet aangelegd zodanig dat de woningen kunnen 
aansluiten op dat net. 
-Het gemeenschappelijk warmtenet is een zaak die voortvloeit uit de Europese regeling van vorig jaar maar die op dit 
moment vertaald wordt naar een Belgische wetgeving. De andere adviezen met een sociale impact zullen misschien 
kleine effecten hebben maar net door deze kleine effecten te beogen en er iets voor te doen zal dit een serieuze sociale 
component creëren en zal dit ook naar anderen toe een voorbeeld zijn om mee in het verhaal te stappen. Wij doen een 
voorstel aan de gemeente om te bekijken op welke manier deze zaken te realiseren zijn. We zeggen niet dat dat op 
deze manier moet gebeuren, daar er nog heel wat zaken moeten worden uitgeklaard. Op deze manier denken we een 
eerste aanzet te kunnen geven om, volgend op het klimaatactieplan, dat inmiddels door de gemeenteraad werd 
goedgekeurd, stappen te ondernemen om zo tot een concrete uitwerking ervan te komen. 
-Geothermie biedt ook ruimtelijke voordelen, zo kan de grondwarmte in de winter worden gebruikt om straten ijsvrij te 
houden en omgekeerd kan in de zomer de straat koel worden gehouden aan lage koest. Het is een circulatiepomp die 
de natuurlijke koelte vanuit de bodem naar boven brengt. 
 

Advies 2022-009: Wijkrenovatie 

Advies 2022-010: Sociaal klimaatbeleid – Energiegemeenschap voor productieoverschot zonnepanelen 

Advies 2022-011: Sociaal klimaatbeleid – Investeren in diepgaande energetische renovatie van woningen in plaats 
van energiecheques, energietoelage, huurtoelage, … 

 

 

Vraag van Jan Montreuil omtrent burger-werkgroep projectgebied C: 

-Tegelijkertijd wordt hier ook de vraag van de gemeente rond het RUP+ behandeld.  
-Jan Montreuil heeft een mail gestuurd naar de milieudienst die op haar beurt de vraag heeft doorgestuurd naar de 
voorzitter, met de vraag of we bereid zijn deel te nemen aan hun burgerplatform als raad of als individu. 
-De voorzitter heeft geantwoord dat deze vraag vandaag op de vergadering zou worden voorgelegd maar dat hij a priori 
geen probleem heeft dat mensen deelnemen aan zo’n burgerplatform ten individuele titel maar dat er toch wel een 
zeker voorbehoud is om dit te doen als milieuraad omdat we dan zaken aan het vermengen zijn en omdat we dan 
buiten onze rol gaan treden en dat we dan onze eigen mogelijkheden en geloofwaardigheid als raad ondergraven.  
-Vanuit de gemeente (intussen publiek gemaakt) is er een oproep geweest, waar een aantal bijkomende vragen aan de 
gemeente werden gesteld tijdens het Interradenoverleg en die persoonlijk door de burgemeester verder werden 
toegelicht. Het is de bedoeling om mee na te denken over de invulling van het hele gebied RUP-kern plus en daarrond 
een aantal maatregelen voor te stellen zodanig dat er daar ook een nieuwe urbanisatiestap wordt gezet en dat er daar 
een RUP en een ruimtelijk uitvoeringsplan wordt voorbereid om een aantal dingen mogelijk te maken. 
-Er zal een werkgroep worden opgericht, met in die werkgroep een studiebureau en daarnaast is het de bedoeling om 
samen te werken met inwoners en afgevaardigden uit de adviesraden. Een soort van klankbordgroep die een aantal 
zaken moet voorbereiden. 
-In de brief van de gemeente staat dat het de bedoeling is dat de afgevaardigden van de raden zorgen voor de 
verbinding en de uitwisseling van communicatie met de achterliggende raad. 
-De gemeente wenst tegen 15 december 2022 de namen te kennen van 2 mensen die we wensen af te vaardigen, 
namelijk een vast lid en een plaatsvervangend lid in geval dat lid niet kan gaan. 
-De groep start in 2023 en het is de bedoeling om zeker drie, optioneel vier klankbord overlegmomenten te hebben. 
Deze vergaderingen kunnen twee tot vier uur duren en die ofwel op een avond zullen doorgaan of eventueel op een 
zaterdag, maar dit staat nog niet vast en wordt nog verder bekeken. 
-Mensen die zich geroepen voelen om deel te nemen worden op een lijst gezet en uiteindelijk zal de gemeente kijken 
wie zich als kandidaat heeft opgegeven. Het is zeker niet de bedoeling een klankbordgroep op te richten met 40 man 
want dit is absoluut niet werkbaar. 
-De mensen die verkozen worden zullen op tijd de documenten ontvangen om de vergadering voor te bereiden en 
zullen op de vergadering mogen meewerken en meepraten. 
-Zijn er mensen die zich geroepen voelen om in eerste instantie als vertegenwoordiger op te treden of in tweede 
instantie als plaatsvervanger? 
-De vraag werd aan alle adviesraden gesteld maar er werd specifiek gevraagd dat de GECORO, de mobiliteitsraad en de 
milieuraad, die rechtstreekse linken hebben met alles wat er zou moeten gerealiseerd worden, zeker vertegenwoordigd 
zouden zijn. 
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-Belangrijk is dat je een visie hebt over Hoeilaart als gemeente en hoe sterk je als Hoeilander wil meegaan in een 
verhaal van het versterken van de kern. Het gaat over het beter aansluiten van de randen van de kern, we spreken dus 
over verdichting. Dit heeft zowel voor- als nadelen. 400 à 500 meter rond de kern zou kern plus worden, de uitbreiding. 
-Het is van belang ervoor te zorgen dat wanneer er aan bepaalde verdichting zal worden gedaan er ook voor gezorgd 
wordt dat er nog voldoende groen aanwezig is en dat men binnen de huidige kern, zoals ze nu is, extra inspanningen 
worden gedaan om meer groen te krijgen. 
-De hele problematiek werd reeds opgenomen in de herziening van het structuurplan wat eigenlijk de basis zou moeten 
zijn. Aan dit document heeft ook een studiebureau gewerkt en het werd ook door de raden gelezen. 
-Als men afkomt met een nieuw plan wordt het voorgaande gemakkelijk vergeten en men denkt met een nieuw plan 
het warm water uit te vinden. Er was een bestaand structuurplan dat al zeker tien jaar oud is en dit is niet herzien 
geweest. Bij de herziening hebben ze gewoon alle deeltjes van het eerste plan eruit gehaald en dat hebben ze 
aangepast maar de bestaande zaken die gebleven zijn hebben ze niet overgenomen. Als je het totale plan wil lezen 
moet je de twee documenten lezen. Er is daarom gevraagd om de twee documenten te consolideren maar dit is nog 
altijd niet gebeurt.  
-Iedere RUP kan pas besproken worden als het aangekondigd is in het structuurplan. Het structuurplan heeft juridisch 
gezien niet zoveel waarde, het geeft een richtlijn. Een RUP dient om een deel van dat structuurplan te bepalen en dat 
heeft invloed op de bewoners. 
-Luc geeft zich op als afgevaardigde en Chris geeft zich op als plaatsvervanger. 
-De burgerwerkgroep kan altijd beroep doen op ons of melding doen bij ons. Deze melding kan dan besproken worden 
en deze kan resulteren in een spontaan advies van onze raad aan het college. 
-Gelet de spelregels op welke manier de adviezen behandeld worden binnen de adviesraden en binnen het bestuur, 
kunnen we dat formele advies dat we hebben uitgebracht pas bekend maken nadat het behandeld is geweest op het 
college. 
-Een lid van de kern vindt dat beiden niet compatibel zijn. 
-De voorzitter reageert dat als er mensen beslissen om dit te doen, ze de vrijheid hebben om dit te doen, ten 
persoonlijke titel en niet als vertegenwoordiger van deze raad. 
 
Voorstel agenda 2023 + afspraken werking: 
-Iedereen heeft een document ontvangen met de voorstellen van de data voor volgend jaar. 
-Intussen is het nodige gedaan om voor die data de nodige vergaderzalen vast te leggen en is het nodige onderweg het 
op de vergaderkalender te zetten. 
-Zoals de vorige keer hebben we zes kernvergaderingen voorzien en twee open fora. 
Met betrekking op de open fora vraagt de voorzitter of er mensen zijn die ideeën hebben over wat er eventueel als 
onderwerp behandeld kan worden. 
-In het verleden hebben we elke keer sprekers gehad. Sommige sprekers doen dit gratis, andere sprekers vragen daar 
een bepaalde vergoeding voor. 
-We hebben het signaal gekregen dat in de huidige budgettaire toestand er geen ruimte is voor vergoeding. 
-Indien iemand suggesties heeft van wat we als onderwerp kunnen bespreken, eventueel kunnen we zelf iets 
organiseren, en we iemand kunnen aanspreken die bereid is om dit te doen voor de kostprijs van bijvoorbeeld een pint, 
dan mag dit zeker gecommuniceerd worden. Alle ideeën zijn welkom! 
-Dit zal ten gepaste tijde nog uitvoerig besproken worden 
-In de kalender zijn de vergaderingen van de specifieke werkgroepen niet opgenomen. Op dit moment zijn er nog 
steeds twee werkgroepen actief: een rond klimaat en een rond afval. Deze rond klimaat zal een her intensivering nodig 
hebben, deze rond afval werkt vrij goed. 
-De werkgroep afval wil eigenlijk geen vergaderingen meer organiseren, om over het topic te praten, ze willen vooral 
zwerfvuilacties ondernemen. Er zijn al twee andere vergaderingen georganiseerd maar ze hebben het gevoel dat ze in 
rondjes draaien, dat er nog weinig constructieve zaken uitkomen. 
-De voorzitter suggereert om de mogelijkheid open te houden om ad hoc vergaderingen te organiseren daar er iets op 
ons afkomt. 
-De werkgroep heeft het gevoel dat ze staan te kijken naar een trein die voorbij passeert, maar dat ze geen invloed 
hebben op naar waar die trein heengaat.  
-Indien er bepaalde adviezen gevraagd worden binnen de materie afval dan is het voorbeeld dat vandaag door de 
werkgroep klimaat werd gegeven, ideaal. Binnen de werkgroep werd het advies voorbereid en formeel moet dat advies 
via de vergadering van de kern passeren om de kern deze dan formeel moet indienen bij het college. 
-Een lid van de werkgroep zegt dat het beleid rond vuilbakken volledig door Interrand beheerd wordt en pijnpunten 
kunnen wel worden aangekaart, maar Interrand is heer en meester. De werkgroep kan enkel langs de zijkant de zaken 
toejuichen of eens een steen werpen, maar Interrand beslist uiteindelijk. 
-2024 is een verkiezingsjaar. In het verleden werden een aantal punten die nog open stonden opgelijst door de 
milieuraad. Dit was op basis van een nota waarbij men aan het bestuur een aantal zaken ter herinnering bracht die 
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belangrijk waren voor de milieuraad. Op welke manier wensen we een inventaris te maken van openstaande punten? 
Sommige punten staan al lang open. 
-Op welke manier wensen wij naar aanloop van de verkiezingen toe een document op te maken waarbij we als raad 
hopen op initiatieven die we graag verwezenlijkt zien, en die we kenbaar maken aan het college en alle raadsleden? 
-Lanceren van een werkgroep leefmilieu waar zaken besproken kunnen worden die niet in de twee andere 
werkgroepen zitten. Op welke manier kunnen we deze werkgroep lanceren op een open forum van april? 
-Er moet worden nagedacht hoe we dit in de picture gaan zetten zodat we mensen kunnen bereiken. 
 
-Afspraken rond de werking: Bij elke vergadering die we organiseren neemt de milieuambtenaar een twee à drietal 
weken ervoor contact op met de voorzitter om te zien wat er op de agenda wordt gezet. Oproep naar de leden om 
punten die ze graag eens willen bespreken tijdig op de agenda te zetten.  
-Bij elke manifestatie/organisatie die we gedaan hebben verloopt uiteindelijk alles wel goed en slagen we erin de zaken 
te laten lopen, maar het is frustrerend wanneer je in de aanloop naar een event toe tot de vaststelling moet komen dat 
er meerdere mails werden rondgestuurd met de vraag om te helpen en dat daar niet op gereageerd wordt. Mensen zijn 
niet altijd beschikbaar, maar laat het dan even weten of je al dan niet kan komen. 
 
-Zijn er mensen die zich willen opgeven als vrijwilliger op 8 januari 2023 bij de traditionele Nieuwjaarsdrink van de 
gemeente? Deze wordt formeel georganiseerd in naam van de adviesraden en met vrijwilligers vanuit de adviesraden. 
Iedereen brengt zijn eigen drank en versnaperingen mee. Er wordt gedeeld. De gemeente zorgt dat er glazen ter 
beschikking staan, coördinator hiervoor is Sam. Er is nog hulp nodig een beetje vooraf, van een aantal vrijwilligers in de 
aanloop van de receptie om tafels uit het kot te halen en open te zetten en er is hulp nodig rond 14 h om de boel op te 
ruimen. Diegene die kunnen en wensen te helpen laten dit best even weten via een mailtje zodat dit kan doorgegeven 
worden aan de voorzitter van de adviesraad die de coördinatie dit jaar doet. 
 
Evaluatie laatste activiteiten (duurzame doendersdag met zwerfvuilactie): 
-Gezien de weinige publiciteit was er toch medewerking. Er was niet hetzelfde enthousiasme dan de actie die we in 
maart georganiseerd hebben. Het is toch beter dan niets. 
-Men wist niet goed wat er allemaal georganiseerd ging kunnen worden omwille van de aanwezigheid van de school. 
-Groot vraagteken was de beschikbaarheid van de lokalen waardoor er op dat moment geen Repair café mogelijk was. 
-Er is lang getwijfeld of duurzame doendersdag wel of niet ging doorgaan. 
-Er is ook nog steeds een vraagteken of de duurzame doendersdag van oktober volgend jaar al dan niet zal doorgaan. 
-We weten dat de GROS dit jaar al twijfelde om hem te laten doorgaan. 
-Als je te laats start, is het resultaat altijd minder, dit is iets wat we dus zeker mee moeten opnemen. 
-Boodschap naar de communicatiedienst om tijdig te communiceren dat er op 11 maart 2023 zwerfvuilopruimactie is. 
Er moet voor gezorgd worden dat dit op tijd in de HierHoeilaart verschijnt. Al bij al was het een bescheiden succes. 
-Het aantal vrijwilligers die zwerfvuil oprapen stijgt, dat op zich is al een succes. 
-Wat kan er verbeterd worden tijdens evenementen? Emmers met zand zetten waarin peuken van sigaretten in terecht 
kunnen.  
-Vanuit de milieuraad kan een typebrief worden opgemaakt met tips waarbij we dan aan de gemeente vragen, wanneer 
er mensen zijn die een toelating vragen voor bijvoorbeeld een wijkfeest, dat ze dan een checklist meekrijgen van hoe 
afval beperkt kan worden. 
 
Muurschilderingen tunnels Paardenwater/IJsevallei: 
-Er zijn twee tunnels, die van muurschilderingen voorzien zullen worden. Een brug, deze ter hoogte van Overijse, werd 
intussen al beschilderd, deze van Hoeilaart werd nog niet beschilderd, daar we er iets meer tijd over gedaan hebben om 
een keuze te maken voor de muurschilderingen. 
-De keuze van Overijse ging meer richting karikaturaal, Hoeilaart vond dit niet echt passen in het concept van 
natuurbeleving en koos meer voor een levensechte weergave. 
-Op voorhand is er een stemming geweest voor bepaalde diersoorten. Daar kwam de bever, das, vleermuis, pad, egel 
uit. 
-Samen met Joris is er beslist om voor de vleermuis en de bever te kiezen. Enerzijds omdat we weten dat de bever in 
het gebied zit. 
-Intussen hebben we twee ontwerpen ontvangen. 
-Er was eerst sprake om beide muurschilderingen langs de kant van de Jozef Kumpsstraat te zetten, maar omdat daar 
de fietsbrug zal gemaakt worden en we geen idee hebben of er structuren gaan gezet worden die de brug gaat moeten 
verstevigen, hebben we geopteerd om langs de andere kant van de tunnel te werken.  
-De muurschilderingen zullen dan wel minder zichtbaar zijn voor automobilisten, maar eens het traject volledig zal 
afgewerkt zijn, zullen er veel meer wandelaars in het gebied vertoeven en dan zal dit voor wandelaars wel zichtbaarder 
zijn. 
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-Een lid vraagt of deze tunnel last heeft van graffiti/wildspuiten. Er is daar inderdaad wat graffiti, maar niet overdreven. 
Er is echter een algemene vaststelling dat eens er mooiere graffiti geplaatst wordt dan worden deze meestal 
gerespecteerd. Als er iets mooier gecreëerd wordt dan dat er al stond dan wordt daar niet over geschilderd. Wat er wel 
kan gebeuren, en wat ook in Groenendaal is gebeurd aan de ondertunneling van de spoorweg, zijn een aantal kleinere 
muurschilderingen bijgeschilderd, zoals een eekhoorntje met een plakaatje. Binnen de graffitiwereld is er respect voor 
elkaar tenminste als het een zekere artistieke waarde heeft. 
 
Varia: 
1) Rioolproblematiek Gunsdelle: 
-De beek werd bezocht tijdens de wandeling van de 30-jarige viering van de milieuraad. Het was die dag geweldig 
warm. Het viel op dat de beek zwart zag, de bodem zag die dag zwart. 
-De rioolbuis moet, misschien al enkele jaren, weer stuk zijn. 
-Omwille van Corona is bewust lid al twee jaar beek niet meer gaan bezoeken. 
-Dit valt onder de verantwoordelijkheid van de gemeente. 
-Het stinkt er ook dikwijls. 
-De vorige schepen van milieu zei dat dit het zwarte punt van Hoeilaart. Hier is al eens een advies voor uitgebracht.  
-Probleem van de broedervijver, daar komt het water van de ring vandaan. Met de nieuwe werken zal ervoor gezorgd 
worden dat er twee buizen ontdubbeld zullen worden. De ene buis zal het proper water van de IJse bevatten en zal in 
een proper deel van de vijver terechtkomen en het water van de ring zal met de tweede buis afgeleid worden naar 
dezelfde vijver maar zal dan in de vijver gefilterd met een rietveld vooraleer het dan in de andere vijvers terechtkomt. 
Het water dat echt vuil is zal zo gefilterd worden en het water dat proper is zal niet vermengd worden met het vuil 
water. Vandaar komt het water dan in de tweede vijver en in de derde vijver komt het vuil water van Hutdelle. Dat is 
het oudste probleem dat binnen de milieuraad gekend. Zolang de werken op de Hertenlaan niet zijn uitgevoerd, de 
aanpassing van die riolering, is het dweilen met de kraan open. ANB  heeft gemeld dat de vijver beneden geruimd zal 
moeten worden maar dat het slib er niet zal worden uitgehaald daar door de vervuiling dat slib een speciale 
behandeling nodig heeft. Dit is een zeer zware kost die ze niet willen dragen zolang het vuil water in die vijver blijft 
lopen.  
-Het is de bedoeling om het proper water in een afzonderlijk kanaal te krijgen en het vuil water in een ander kanaal 
zodanig dat het gefilterd kan worden. 
-Een ander punt waar er ook nog afvalwater in de IJse terechtkomt is via Roosendaal. Daar komt het water van de ring 
in het water van het kantoorpark van Roosendaal en ter hoogte van de Groenendaalsesteenweg komt het aan de eerste 
vijvers. Dit zou worden afgeleid naar de broedervijver. 
-Met de aanleg van de fietssnelweg, de F205 en de heraanleg van de Terhulpsesteenweg zijn ook een aantal 
rioleringswerken gepland om het water op een andere manier weg te krijgen. Het exacte plan hiervan is niet gekend. 
-Er zou een soort van pompstation aan de Molenweg worden gebouwd, aan het begin van Hutdelle, zodat het vuil 
water zou kunnen worden opgepompt tot naar de Brusselsesteenweg naar de riolering.  
-Momenteel worden al deze werken uitgesteld. Het probleem ter hoogte van de Gunsdelle wordt alleen maar erger. De 
Gunsdelle is in een lamentabele toestand en dit is al meer dan 30 jaar een probleem. Er is daar effectief nu ook sprake 
van grondvervuiling. Dit kunnen we niet zo laten, we gaan dit dus nogmaals in een formeel advies steken waarbij we 
ook alle voorgaande adviezen in herinnering brengen en waar we vooral de nadruk willen leggen dat de toestand alleen 
maar verergert.  
-Dit is een pijnpunt die ervoor zorgt dat alle investeringen die op andere plaatsen gebeuren om de IJse van mooi water 
te voorzien tot in de Dijle, zeker nu er in het gebied van de IJse belangrijke diersoorten zitten zoals de bever, wij nu 
gifstoffen naar deze bever aan het voeren zijn.  
 

Advies 2022-012: Rioolproblematiek Gunsdelle 

 
2) Loslopende honden Zoniënwoud: 
-Het krioelt van de loslopende honden waardoor het niet meer aangenaam is om nog in het Zoniënwoud te gaan 
wandelen. 
-Er zal eens iets erg voorvallen voordat er eindelijk wordt ingegrepen. Mensen die met kleine kinderen in het bos 
wandelen moeten continu hun kind oppakken als grote honden naar hen toelopen. 
-Eigenaars zeggen dan altijd dat de hond niets doet. Als je eigenaars erop attent maakt dat de hond aan de leiband 
moet gehouden worden dan krijg je een agressieve reactie. De mensen zijn veelal agressiever dan de honden. 
-Dit probleem is binnen de fora van het Zoniënwoud ook al meerdere keren aangekaart. Noch bij ANB, noch bij de 
politiediensten is er genoeg capaciteit beschikbaar om er iets aan te doen. Ook indien een boswachter een opmerking 
maakt, dan wordt de hond even aan de leiband gehouden om 100 meter verder terug los te worden gelaten. 
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-Je zit ook met het probleem dat in Brussel niet dezelfde wetgeving geldt als in Vlaanderen en Wallonië. In Brussel is 
men nog steeds niet verplicht om de hond aan de leiband te houden, in Vlaanderen en Wallonië daarentegen wel. In 
Brussel werd de vraag gesteld, maar het Brusselse gewest houdt de vraag momenteel tegen en is de regelgeving op dit 
moment zo dat ze de hond mogen laten loslopen in een aantal stukken en niet afgetekende domeinen, voor zover ze er 
controle over hebben. De diensten van Leefmilieu Brussel zijn vragende partij om dezelfde regels in te voeren zoals in 
Vlaanderen en Wallonië, maar het Brussels gewest zegt hier radicaal neen op. 
-Nergens staat in het Zoniënwoud aangeduid of je in Brussel, Vlaanderen of Wallonië bent. 
-Zelf al zegt het Brussels gewest morgen dat alle honden aan de leiband gehouden moeten worden dan zullen veel 
hondeneigenaars dit niet doen omdat er geen controle is. Er zijn nu zelf mensen die vroeger hun hond aan de leiband 
hielden maar hem nu los laten lopen, daar dit de enige manier is voor de hond om zich te kunnen verdedigen tegen 
andere loslopende honden. 
-Er is een absoluut probleem aan toezicht en corrigeren. 
-PV’s die door boswachters worden opgemaakt worden regelmatig geseponeerd daar het parket hier geen tijd voor 
heeft. Bij justitie wordt hier geen prioriteit aan gegeven. 
-in 2021 of 2022 zijn 34 reeën overleden omwille van honden, niet allemaal werden doodgebeten, ook jonge reetjes 
omwille van verstoring door honden. 
 
Serres ter hoogte van Kelleveld: 
-Werd door de gemeente opgekocht en gesteund door 3Wplus. 
-Arbeiders van 3Wplus deden daar restauratie en herstellingswerken. 
-Een lid van de milieuraad vraagt zich af of 3Wplus nog in staat is het Kelleveld te onderhouden? Kunnen ze dit nog 
aan? 
-Vroeger deden de serristen zelf het onderhoud. 
-De secretaris zegt dat er net een bestelling is gedaan voor aankoop van primer en er zijn ook watertonnen besteld. 
-De serres zijn waardevol onroerend erfgoed en de gemeente krijgt subsidies voor het restaureren en onderhouden van 
die serres. 
-Aan de hand van een inspectieverslag die we krijgen weten we welke werken er aan de serres moeten worden 
uitgevoerd. Voor serre 5 hebben we zo dit jaar een verslag gekregen. 
-Planning voor uit te voeren werken wordt ook doorgegeven via Monumentenzorg. 
-3Wplus wordt ook ingezet bij de restauratie van druivenserres bij particulieren. Dit jaar hebben we een paar aanvragen 
binnen gekregen voor restauratie va druivenserres waarvan de werken door 3Wplus werden uitgevoerd. Tot nu toe 
hebben we nog geen negatieve reacties over ontevreden particulieren ontvangen. 
 
Asbestplaten: 
-Platen die weg zouden moeten gebracht worden bij een lid van de kern. 
-Je kan beroep doen op Interrand. Interrand heeft hiervoor speciale zakken. 
-Je kan met Interrand contact opnemen om tegen een bepaald bedrag de platen te komen halen. 
 
Gesprek met ANB Seger Van Mileghem: 
-Gesprek over beleid vijver park gemeente; 
-Positieve punten; 
-Grote problematiek is dat de IJse minder en minder debiet heeft; 
-De vervuiling begint zijn sporen na te laten en dit is ook duidelijk in de vijver van het gemeentepark; 
-Momenteel nog geen algen maar dit zou met de opwarming van de aarde wel kunnen komen; 
-Algemeen doen we het beter dan veel andere clubs in de streek en verder. 
 
Fietsmarathon georganiseerd door vijf voor twaalf: 
-Wordt georganiseerd tijdens de kerstmarkt in het kader van de warmste week; 
-Geïnteresseerden die op 16 of 17 december in de buurt zijn kunnen komen meefietsen; 
-De bedoeling is om aan 1000 km te geraken. 
 
Geur van rook:  
-Door het kouder weer heb je terug overal de geur van rook; 
-Weinig bewustzijn bij de mensen dat het stoken van hout in een houtkachel heel vervuilend is;  
-Niet enkel droog hout wordt opgestookt; 
-Soms ruik je in de geur verbrande plastiek omdat mensen gewoon hun afval opbranden; 
-niet enkel proper hout wordt erin gesmeten, soms ook geverfd hout, USB platen met lijm; 
-Met de hoge gasprijzen zijn er meer mensen die hout stoken; 
-Dit gaat ten koste van de luchtkwaliteit; 
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-Vraag of het mogelijk is om vanuit de gemeente hier eens over te communiceren; 
-De voorzitter heeft in de pers gelezen dat volgens de huidige regelgeving voor privé openhaarden of houtkachels de 
gemeente niet tussenbeide kan komen; 
-Je kan het afraden of een ontradingscampagne organiseren maar juridisch tussenkomen om het te beperken kan niet; 
-Voor bedrijven kan dit wel, maar op dit ogenblik kan dit niet voor particulieren. 
 
Laadpalen in Hoeilaart: 
-Waar staan er al laadpalen en is de gemeente van plan om er in de toekomst bij te zetten? 
-Er staan er twee aan de Delhaize; 
-Aan het gemeentehuis en op het gemeenteplein staan er ook; 
-Blijkbaar is er vanuit de Vlaamse overheid een bedrijf aangesteld om laadpalen te installeren. Het bedrijf heet Total 
Energies; 
-De gemeente kiest een aantal strategische plaatsen; 
-Aan de parking van de Delhaize worden de laadpalen veel gebruikt en komen er extra laadpalen; 
-Ook aan de nieuwe site van de sporthal komt een laadpaal; 
-Een andere piste zou zijn dat iemand die een elektrische wagen koopt en in een rijhuis woont en geen oprit heeft mag 
een aanvraag doen om een laadpaal te krijgen op de openbare weg. Het gaat hier niet om een privé paal; 
-Er zijn hier wel een aantal voorwaarden aan gebonden; zo mag er geen publieke paal aanwezig zijn in de straat binnen 
een straal van 250 m. Er bestaat dus een Vlaamse regelgeving waar inwoners zich op kunnen beroepen. 
 
Fietspad tussen Groenendaal en Bosvoorde: 
-Sinds een half jaar is daar een mooi fietspad aan de linkerkant van de weg; 
-Dit werd afgesloten waardoor je nu over de kasseiweg via de parking moet; 
-Waarom mag dit niet zoals vroeger verder gebruikt worden? 
-De voorzitter legt uit dat dit komt door de werken van de NMBS, namelijk de totale herinrichting van de parking; 
-Er werd een werfafspraak gemaakt. Het voorlopig aangelegde fietspad zal terug opgebroken moeten worden; 
-Op de totale site van het station zal uiteindelijk een fietspad voorzien worden; 
-Vandaag werd dit door de gemeente ook gecommuniceerd. 
 
Artikel met betrekking tot diftar: 
-Mailverkeer met Joy met betrekking tot diftar; 
-De modaliteiten rond diftar dat zijn zaken die in de toekomst gerealiseerd moeten worden; 
-Tarieven en berekeningen zullen vastgelegd worden in de loop van 2023 vastgelegd; 
-Communicatie zal eind 2024 starten; 
-Het zou operationeel kunnen worden vanaf 2025; 
-In Artikel 3 van het besluit staat: het college van burgemeester en schepenen kan instemmen met het invoeren van 
ondergrondse containers op specifieke locaties; 
-De facto is dit ondertussen in uitvoering gekomen want in het projectgebied C waar ondertussen de vergunning voor 
afgeleverd werd zijn ondergrondse containersopgenomen en toegelaten; 
-Er loopt nog een discussie over de juiste plaats, maar dit werd intussen vastgelegd; 
-Er is al een begin van uitvoering zonder dat de milieuraad ooit geraadpleegd werd met de vraag over hoe ze over diftar 
denken; 
-De enige manier om ondergrondse containers op een correcte betalende manier leeg te maken is een diftar of 
gelijkaardig systeem; 
-Omwille van Artikel 3 en het feit dat er al vergunningen zijn afgeleverd betekent dat men eigenlijk niets anders kan dan 
diftar of een gelijkaardig systeem, met een totaal andere betalingsvorm dan diegene die vandaag gekend zijn en gelden 
in Hoeilaart, men ervoor gezorgd heeft dat men moet volgen terwijl dit nooit besproken is geweest; 
-Uiteindelijk gaat de gemeenteraad moeten beslissen; 
-Vermits er ondertussen een vergunning werd afgeleverd waarin men dit systeem toepast kan het niet meer anders; 
-De discussie werd door Stefaan deze week op de mobiliteitsraad gevoerd; 
-Pieter Muyldermans, de bevoegde schepen van mobiliteit, heeft een aantal antwoorden gegeven;  
-In hoeverre gaat men al dan niet akkoord met het innemen van openbaar domein;  
-In een aantal gemeente gebeurt dit allemaal op openbaar domein; 
-Er is een principiële beslissing genomen over hoe men zou kunnen evolueren, maar door het feit dat er intussen een 
andere beslissing werd genomen, die steunt op het feit dat ondergrondse containers op specifieke locaties kunnen, 
betekent dat men in de afvalverwerking die er op volgt een systeem moet hebben om die containers leeg te maken 
maar ook de burger op een ander manier laat betalen; 
-Afvalbeheer staat in de beleidsdomeinen die onder onze bevoegdheid vallen. We zouden dus kunnen verwachten dat 
er, vooraleer dergelijke beslissingen genomen worden, eerst een advies zou gevraagd worden bij de milieuraad; 
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-De milieuraad werd hierover nooit geconsulteerd; 
-Naar het bestuur willen we duidelijk maken dat we verwachten dat, voorafgaand aan dergelijke beslissingen, de 
milieuraad consulteert wordt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In opdracht 
 
 
De secretaris: De voorzitter: 
 
 
 
Catherine Khalil Chris Vanderlinden 


